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Dagsorden og referat af skolebestyrelsesmøde 29. april 2024 kl. 16.30-18.30 (Kontaktforældremøde på Kildevældsskolen.  

Vejl. tid Emne Ansvarli

g  

Baggrund/  

forudsætninger/ 

forberedelse/ bilag 

Ønsket 

resultat 

(Orientering? 

Information? 

Godkendelse? 

Drøftelse?) 

Referat/beslutninger taget 

     Deltagere: 

• Forældre: Trine, Anette, Ida, Anna, Camilla.  

• Elever: Lilje og Leonora 

• Medarbejdere: Charlotte Juul, ref. Henriette (HL) og Birgitte 

(BP)  

Afbud fra: Sand, Anders, CB, Sadaf 

16.35-

17.05 

5 min 

1. Formalia 

Processtyrer: Trine  

Ordstyrer: Ida 

Godkendelse af seneste referat 

• 1 bilag 

Godkendelse af dagsordenen 

Trine 

Ida 

 

 

OG  
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16.35-

16.50 

15 min  

2. Nyt fra elevrådet  

• Se 4 bilag 

Formålet med punktet er at høre, hvad 

elevrådet har været optaget af siden 

sidste bestyrelsesmøde.  

Derudover har der været møde vedr. 

Skoletoiletter, som ledelsen gerne vil 

fortælle om.  

Eleverne  OD • Eleverne giver udtryk for at de er generet af at lærerne ryger. Dels 

lugter læreren af røg og eleverne kan lugte cigaretrøg når de leger. 

• SB vil gerne have at ledelsen tydeliggør overfor medarbejderne, at 

de skal være påpasselig med ikke at være synlig i forbindelse med 

rygning. Og at de skal være gode rollemodeller. 

• N- udskoling vil gerne have fagdage.  

• Eleverne undrer sig over at opgaver lægges online når skolen er 

mobilfri? Da man kan det samme på mobil, som på en hver anden 

skærm.  

• I udskolingen oplever eleverne at man godt må bruge egen PC i 

pauserne.  

SB vedtager følgende i mobilprincippet: PC man medbringer ligestilles 

med de PC som skolen stiller til rådighed i forhold til brug i frikvartererne. 

➢ Eleverne oplever at der kommer andre elever på skolens matrikel. 

De synes ikke det er særlig rart. 

➢ Ledelsen gør medarbejderne opmærksom på at andre elever ikke 

skal opholde sig på skolens matrikel fx balkonen i multisalen. 

Skolen er i proces i forhold til bedre toiletter. 

Elevrådet vil gerne deltage i møderne om skoler og toilettrivsel i det nye 

skoleår. 

Elevrådet oplever at den tidligere indsats på toiletområdet er gået i stå. 

Anna tjekker op hvor langt KBH er på området. 

SB vil gerne sætte en stor kampagne i gang som involverer hele skolen, det 

sættes på næste møde d. 10.6.24.  

16.50-

17.00 

10 min 

3. Status på forberedelse til SUS 

samtale  

• 2 bilag 

Formålet med punktet er at orientere 

bestyrelsen om arbejdet indtil nu og 

høre de forældrevalgte og eleverne 

om, hvordan de tænker de gerne vil 

inddrages.  

Hvem kan deltage af forældrevalgte 

og elever? 

Alle   OD SUS er rykket til den 28.5.2024 

Deltagelse af forældre: SB melder tilbage til BP. Ida deltager. 

BP retter oplægget til. SB kan komme med input. 

17.00-

17.20 

20 min 

 

4. Udkast principper og 

annullering af principper 

• Se 5 bilag 

Anna, 

Trine, 

Sand og 

Birgitte 

Forventningen er at alle 

inden mødet har 

gennemlæst det tilsendte 

og forholdt sig til, om der 

ODG Principperne skal give mening i skolens hver dag.  

Arbejdsgruppens forslag er at SB gennemgår de nævnte principper og 

vedtager med evt. ændringer. 
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Formålet med punktet er at 

bestyrelsen forholder sig om de kan 

godkende princippet i nuværende 

form eller om der er noget der skal 

ændres.  

Udkast til principper: 

• Klassedannelse, 

klassesammenlægning 

• Princip for arbejdet med 

undervisningsmiljøvurderingen, 

trivselsundersøgelsen og 

børnesundhedsprofilen 

• Den åbne skole 

• Principper fag- og 

opgavefordeling 

Princip annulleres:  

• Internet-etik (se bilag Principper 

Kildevældsskolen) 

Derudover vil vi høre, om alle er enige 

i, at de samlede principper herefter 

godt kan komme på hjemmesiden? 

• Kildevældsskolens principper 

er noget der tænkes 

anderledes. Så korte 

konkrete ændringsforslag 

hvis noget tænkes 

ændres.  

Ad 1:Klassesammenlægning: Opmærksomhedspunkt i forhold til en evt. 

sammenlægning. Som kontaktforældre kan det være en dilemmafyldt og 

følelsesmæssig vanskelig opgave, som vi (SB) skal være tydelig i forhold 

til. 

BP tjekker med KKFO Nico i forhold til formulering i forbindelse med 

klassedannelse. 

Ad2: SB sender input til ændringer til BP inden 2 hverdage. Ellers 

godkendes princippet. 

Ad3: Skolen skal have et princip for Åben Skole. 

Ad4: Tydelig beskrivelse og kommunikation til forældrene vedr. den delte 

klasselærerfunktion. BP retter til. 

Ad5: SB godkender at samle Ad1-4 under Kildevældsskolens Principper. 

SB godkender at annullere: Internet-etik 

 

 

17.20- 

17.30 

10 min 

5. Budget 2024 og 1. prognose 

2024 

• Se bilag 

Formålet med punktet er at 

skolebestyrelsen gennemgår budgettet 

for 2024 og godkender det, evt. Med 

nogle rettelser og orienteres om 

prognose 1 for 2924.   

Ledelsen Forventningen er at alle 

har gennem læst det 

tilsendte. Ledelsen vil 

kort orientere budget 

2024.  

De fleste budgetposterne 

giver sig selv, da der er 

mange faste udgifter på 

skolen. Men man kan 

som bestyrelse have 

indflydelse på om 

hvordan fordelingen af 

om lejrskole skal 

fastholdes, om omfanget 

af budget til f.eks. 

undervisningsmidler, 

elevaktiviteter, 

beskæftigelse, forplejning 

m.m.  

OG BP orienterer om enkelte poster i budgettet og SB´s mulighed for 

indflydelse. 

SB godkender budgettet i sin nuværende form. 

Der forventes ikke et overforbrug i forhold til prognosen, som indeholder 

enkelte misvisende tal. 

BP vil gerne gennemgå prognosen med SB. Der afsættes ca 45 min på et 

kommende møde. 
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17.30-

17.40 

10 min.  

6. Markedsdag den 23. Maj 

Formålet med punktet er at beslutte 

om skolebestyrelsen skal have sin 

egen bod.  

Trine  DG SB beslutter at der i år ikke skal være en bod. Kommende skoleår vil SB 

genbesøge om det giver mening at have en bod. 

17,40-

17.50 

10 min 

7. Bestyrelsens årsberetning 

Formålet med punktet er at få input til 

hvad bestyrelsens årsberetning skal 

indeholde og aftale hvem der skriver 

hvilke afsnit.  

Trine  DG Forpersonen ønsker input fra resten af SB til årsberetningen. Hvad har vi 

været optaget af. 

Trine etablerer en årsberetningstråd. 

17.50 - 

18.00  

10 min 

8. Orientering (ikke 

drøftelsespunkt) 

• Ledelsen: Valg til 

skolebestyrelse, 

personaleændringer, 

invitation til skolebestyrelser 

den 28. maj, elevtal august 

2024 m.m.   

• Personale  

• Forældre  

• Forældrerådet i Kilden 

• Forældrerådet i Stifinderen 

• Eksterne 

Alle Kun korte orienteringer 

som er relevant for alle.  

O Kommende valg Tre forældre har meldt sig og det betyder at der i alt er 

fem. 

På lærersiden: Der er en enkel intern omplacering. Der er kun visiteret 4 

nye elever til H og 3 til N, udover de 5 elever vi modtager fra Engskolen.  

Skolebestyrelsen har modtaget en invitation til den 28. maj (vedhæftet 

dagsorden) 

 

18.00-

18.30 

30 min 

9. Mad og forberedelse til 

kontaktforældremøde kl. 18.30-

20.00 

Alle  Vi hjælper 

hinanden med 

forberedelse til 

kontaktforældr

emødet.  

 

 Punkter til næste møde 

• Formålet med punktet er at 

beslutte hvilke punkter der skal 

på dagsorden til næset 

bestyrelsesmøde.  

• Digitale skærme anbefalinger – se 

bilag 

• Nationale elevtrivselsmåling 

• Kvalificeret drøftelse af, hvordan 

vi i bestyrelsen fælles forstår og 

tilgår arbejdet med principper på 

skolen. Principper er et lovfæstet 

styringsredskab, der er 

retningsgivende for skolen, 

Alle  G  
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hvorfor jeg mener at det er værd 

bruge tid på at vi koordinerer 

vores tilgang til arbejdet med 

dem. 

• Visionspapir - værdigrundlag 

m.m.   

• Rengøring - undervisningsmiljø 

 Parkeringsplads: 

• Sko fri skole skal drøftes og 

måske indtænkes i budgettet 

til næste år. 

• Ang. loppemarked, så skal 

man søge tilladelse her: 

https://www.kk.dk/arrangem

enter 

• Lektiefriskole? Omfang af 

lektier? Tydelig fælles 

holdning på skolen 

    

 

https://www.kk.dk/arrangementer
https://www.kk.dk/arrangementer

